



# NON-DRIP SAUCE DISPENSER

## DOSEUR DE SAUCES ANTI-GOUTTE

**Non-drip**  
Anti-goutte



**Closing valve**  
Valve de fermeture



**Ergonomic**  
Ergonomie



**Measuring scale**  
Echelle de mesure



**Traceability**  
Traçabilité



**Easy filling**  
Remplissage facile



Araven sauce dispensers are ideal for all kinds of dressings, whatever their consistency, and for oils, sauces, reductions, syrups... They enable clean, precise decoration of a dish, to dress a salad with just the right amount, or to use for any other type of preparations. Keep a wide variety of dressings on hand, in a totally safe manner.

Les Doseurs de Sauce Araven sont utilisés pour introduire tout type d'assaisonnement, plus ou moins léger ou épais, huiles, sauces, réductions, sirops, etc. Ils permettent de décorer proprement un plat, d'assaisonner une salade ou toute autre élaboration à la juste mesure et de disposer d'une large variété d'assaisonnements conservés en toute sécurité.



Polyethylene (LDPE)

Not colored, they have a whitish appearance.

Highly flexible.

Soft and elastic: with a very high level of flexibility, recovers shape after squeezing.

Good mechanical and optical properties.

Polyéthylène (LDPE)

Sans colorant a un aspect blanchâtre.

Très souple.

Est mou et élastique: limite élastique très élevée récupère sa forme après déformation.

Bonnes propriétés mécaniques et optiques.

0.3qt Ø 2 3/8"

Item	h
554	8"



0.5qt Ø 2 3/8"

Item	h
555	10 1/4"



0.7qt Ø 3"

Item	h
556	9 7/8"



1.05qt Ø 3"

Item	h
557	12 1/4"



**Non-drip:** Sauce dispenser with a silicon non-drip valve. The non-drip system stops it from getting blocked and ensures that no liquid remains accumulate at the outlet hole.

**Closure valve:**

Sauces can be kept in the dispenser itself, the valve serves as the cap. The nozzle ends in a point, enabling the user to decorate dishes cleanly and precisely. Wide mouth to facilitate filling and cleaning.

**Ergonomic:**

Ergonomic grip area. Enables the flow to be controlled by the pressure exerted on the dispenser so that just the right amount of dressing can be applied.

**Measuring scale / Traceability:**

Measuring scale in two positions. Area for writing traceability information.

**Anti-goutte:** Biberon à valve anti-goutte en silicone. La valve anti-goutte empêche l'obstruction et l'accumulation de restes de la sauce dans l'orifice de sortie.

**Valve de fermeture:**

Permet de conserver dans le même emballage, la valve ferme l'emballage. Le bec termine en pointe ce que permet de décorer avec précision et proprement. Large bouche d'entrée du pot qui facilite le remplissage et le nettoyage.

**Ergonomie:**

Zone de saisie ergonomique. Permet de contrôler le débit par la pression exercée. Assaisonne à la juste mesure.

**Echelle de mesure / Traçabilité:**

Echelle de mesure dans les deux positions. Zone pour inscription des données de traçabilité.



HDPE  
LDPE

Nozzle/Becuilla  
High-density polyethylene. -40°F/104°F

Bottle/Biberon  
Polyethylene. -40°F/104°F

# SQUEEZE SAUCE DISPENSER

## DOSEUR DE SAUCES



**Cutting diameter mark**  
Marque de coupe



**Ergonomic**  
Ergonomie



**Measuring scale**  
Echelle de mesure



**Traceability**  
Traçabilité



**Cap**  
Bouchon



**Easy filling**  
Remplissage facile



HDPE  
Nozzle/Bec  
High-density polyethylene. -40°F+94°F



LDPE  
Bottle/Biberon  
Polyethylene. -40°F+94°F

Item	Ø	h	qt
1376	2 3/8"	7"	11.83oz
1377	2 3/8"	10 1/4"	16.91oz
1378	3"	9 1/2"	25.36oz
1379	3"	12 1/4"	33.81oz



# FINE-GRAIN DISPENSER

## DISTRIBUTEUR DE GRAIN FIN



HDPE  
Nozzle/Baguille  
High-density polyethylene. -40° +90°  
-40°F+194°F



LDPE  
Bottle/Biberon  
Polyethylene. -40°F+94°F

## Flacon pour liquides

### Liquid bottle

Item	in.	h
847	3"	10 5/8"

Bottle for liquids. Bottle to store and preserve sauces, reductions, stock, etc...

Pot à liquides: Pot pour stockage et conservation de sauces, réductions, bouillons, etc.



- Airtight**  
Hermétique
- Easy to clean**  
Entretien facile
- Translucent**  
Translucide
- Ergonomic**  
Ergonomie
- Traceability**  
Traçabilité
- Easy filling**  
Remplissage facile